
 

 

 

 

Resum Ple 17 de gener 2024 

L’ordre del dia va incloure com a un dels assumptes més destacats l’aprovació 
provisional d‘una modificació en el planejament de l’Àmbit de l’Ecoparc4 i Dipòsit 
Controlat de Can Mata. Es tracta d’un tràmit necessari per abordar l’ampliació de la 
instal·lació en unes 35 hectàrees, i que suposarà que el complex abasti una extensió 
que s’acostarà a les 165 hectàrees. 

El punt va comptar amb el vot favorable de tot el consistori a excepció de dos regidors 
de Junts pels Hostalets, que van votar-hi en contra. La formació va recordar la 
celebració de la consulta ciutadana l’any 2021 per decidir sobre l’ampliació de Can 
Mata, la voluntat de respectar l’opinió de la ciutadana i també la decisió de donar 
llibertat de vot als seus regidors. 

La modificació de l’ordenança fiscal que regula la taxa de l’Oficina de la Gent Gran i del 
servei d’atenció integral de persones grans es va aprovar per unanimitat. El regidor de 
Gent Gran, Dani Vendrell, va informar sobre el conveni que signarà l’Ajuntament amb 
el departament de Drets Socials de la Generalitat per cobrir 15 places del Centre de 
Serveis, que suposarà un important estalvi econòmic per al municipi. Està previst que 
el proper mes de febrer es pugui oficilitzar aquest acord amb la visita del Conseller de 
Drets Socials, Carles Campuzano. 

També va rebre el suport de tot el consistori dues mocions presentades pel grup de 
Junts pels Hostalets, la primera per contribuir a la rehabilitació de l’edifici de la 
Maternitat d’Elna, i una segona amb motiu  del 75è aniversari de la Declaració dels 
Drets Humans. 

La segona part del ple el govern va atendre les consultes i preguntes traslladades per 
l’oposició en la dació de compte dels decrets d’alcaldia i en l’apartat de precs i 
preguntes, en què es van repassar diverses partides de despeses, projectes i iniciatives 
municipals. 

Després de tancar l’ordre del dia, es va donar un torn obert al públic present a 
l’auditori de Cal Figueres. El regidor de Junts pels Hostalets, Xavier Coll, va assistir a la 
sessió de manera telemàtica. 


